

<b>Contro ser E Simple Troubleshooting</b>		
<b>No.</b>	<b>Problems</b>	<b>Disposal method</b>
1	No Video Signal	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Check whether the wiring and power supply are normal.</li> <li>2. Check whether the camera format matches the monitor format.</li> <li>3. Replace the camera or monitor to perform a cross test.</li> </ol>
2	IR LEDs don't work	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. The camera image does not have night vision function and the photoresistor fails to sense light.</li> <li>2. The camera LED light board circuit is faulty.</li> </ol>
3	Water inside	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Check if the fixing screws of the front and rear shells are loose.</li> <li>2. Check if the camera lens is loose.</li> <li>3. Soak the camera in 80-degree hot water to check if bubbles are generated. The place where bubbles occur is the leak point.</li> </ol>
4	Image can not be flipped via a monitor (from mirror to normal image)	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. This camera can switch between nor/mir images. Check whether the monitor switching function is normal.</li> <li>2. Replace the camera or monitor to perform a cross test.</li> </ol>

<b>Contro ser E ehlerbehebung</b>		
<b>No.</b>	<b>Problem</b>	<b>rsache / L sung</b>
1	ein Video Signal	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Pr fen Sie ob die Verkabelung und die Stromversorgung fehlerfrei angeschlossen sind.</li> <li>2. Pr fen Sie ob das amersignal ( . . CV S) mit dem onitor kompatibel ist.</li> <li>3. Tauschen Sie die amera oder den onitor aus um einen reu test durch uf hren.</li> </ol>
2	Infrarot-LEDs funktionieren nicht	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Das Kamerabild verfugt nicht uber eine Nachtsichtfunktion und der Sensor kann kein Licht erkennen.</li> <li>2. Die Platine der LEDs ist defekt.</li> </ol>
3	Wassereintritt	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Prufen Sie, ob die Schrauben der vorderen und hinteren Gehäuseteile locker sind.</li> <li>2. Prufen Sie, ob das Kameraobjektiv locker ist.</li> <li>3. Weichen Sie die Kamera in 80 Grad heißem Wasser ein, um zu prüfen, ob sich Blasen bilden. Die Stelle, an der Blasen auftreten, ist undicht.</li> </ol>
4	Das ild kann nicht ber einen onitor gespiegelt werden	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Diese amera kann wischen Nor/ ir- ildern umschalten. Pr fen Sie ob die onitorumschaltfunktion normal funktioniert.</li> <li>2. Tauschen Sie die amera oder den onitor aus um einen reu test durch uf hren.</li> </ol>